
Z á p i s n i c a   č. 3 / 2010 

zo zasadnutia Rady školy SOŠ Senica konanej dňa 29.9.2010 

  

  

Zasadnutie rady školy otvoril pán Bc. Režnák – predseda Rady školy SOŠ Senica. 
Privítal 
členov rady školy aj prítomných hostí.  

     Oznámil odchod do dôchodku od 1.10.2010, s tým súvisí ukončenie vo funkcii 
predsedu rady školy. To je dôvod voľby nového predsedu. V rade školy zastupoval 
MOV, novým členom rady sa stala pani Mgr. Gabriela Portášová, ktorá bola 
zvolená  tajnou voľbou z troch navrhnutých kandidátov: Vladimír Chudý, Mgr. 
Gabriela Portášová a Ing. Viktória Heicke- 

rová. 
     

     Riaditeľ školy Mgr. Pavol Paradeiser verejne poďakoval pánovi Bc. Režnákovi 
za dlhoročnú prácu MOV v SOŠ Senica.     

                               

  

1.   Riaditeľ školy  nás oboznámil s hodnotiacou správou o výchovno-vzdelávacej 
činnosti 
      v školskom roku 2009/2010, ktorá  je uverejnená na internetovej stránke SOŠ 
Senica. 
      Správa bola členmi rady školy schválená. 
  

2.   O materiálno-technickom vybavení jednotlivých učebných odborov v školskom 
roku 
      2010/2011 informoval riaditeľ školy Mgr. Pavol Paradeiser. 
  

3.   Personálne zabezpečenie chodu školy v školskom roku 2010/2011 – informáciu 
podal 
      riaditeľ školy. 
  

4.   Kontrolu pracovísk odborného výcviku vykonáva pravidelne  zástupca pre OV 
–  
      Mgr. Vladimír Michalka, momentálne máme pracoviská: 
      v areáli SAD – odbor autoopravár ,  

      v areáli bývalého STASu – odbory murár, inštalatér, stavebná výroba, praktická 
žena 
      v Agrostave – prenájom pre odbory kaderníčka, kozmetička, 
      v reštaurácii Malina – dlhodobý prenájom pre odbory kuchár, čašník, 
      v budove bývalého komunálu – kadernícky a kozmetický salón pre verejnosť. 
           Po ukončení rekonštrukcie budovy PP Továrenská ulica bude ukončený 
prenájom           
      v Agrostave.  
  



5.   V rôznom riaditeľ školy informoval o plánovaných opravách z vlastných 
prostriedkov. 
  

6.   Voľba predsedu rady školy. Doterajší predseda rady školy pán Bc. Režnák 
požiadal 
       členov rady školy o vyjadrenie, či sa uskutoční voľba predsedu tajnou alebo 
verejnou 
       voľbou. Členovia rady školy hlasovaním odsúhlasili verejnú voľbu predsedu 
rady školy. 
            Na funkciu predsedu rady školy bola navrhnutá pani Mgr. Gabriela 
Portášová. 
       Členovia rady školy zvolili jednohlasne pani Mgr. Portášovú za nového 
predsedu Rady        
       školy pri SOŠ Senica. 
          

            Doterajší predseda pán Bc. Miroslav Režnák poďakoval členom rady školy 
za  
        spoluprácu a ukončil zasadnutie rady školy. 
  

  

V Senici 29.9.2010 
  

Zapísala:   Elena Hrušecká 
   

                                                                                   .................................................. 
                                                                                          Bc. Miroslav Režnák 
                                                                                           predseda rady školy 
  

  

 


